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t'l{EDMIIT: Vi.je6nidka pitanja i inic'rjative sa 8. sjednice Gradskog vijeia odrZane,

dana 30.06.2025. godine, dostavljaju se.

Na osnovu dlana 167. stav (l) i 6lana l7la. stav (l) Poslovnika o radu Gradskog vijeia
Zavidoviii - novi prediSdeni tekst (,,SluZbeni glasnik Grada Zavidovi6i", broj: 7122 i ll23), u
prilogu akta dostavljanro vije6nidka pitanja i Inicijative postavljene na 8. sjednici Gradskog
vijeia odrZanoj. dana 30.06.2025. godine:

- lnicijativa vijeinika Amira Mehi6a - Inicijativa za promjenu horizontalne signalizacije
na putu Ml7.l u ulici ,,Zlatnih ljiljana" od mosta na rijeci Gostovi6 do sketanja za

naseljeno mjesto Dolovi kod hotela Bige.
- Vijeinika Asim DZindo u ime Kluba vije6nika Socijaldemokratske partije BiH u

Gradskom vije6u Zavidovi6i - lnicijativa za planiranje budZetskog transfera u 2026.
godini s ciljem omogucavanja besplatne dlanarine u JU Gradska biblioteka Zavidovi6i
za penzionere i studente.

- lnicijativa vije6nica Sanela Dendii - Inicijativa za hitno uspostavljanje odvoza
komunalnog otpada na lokaciji odmarali5ta - stadiona Ridzali - DZebe.

- lnici.iativa vijecnika DZevada Ikanovi6a - Inicijativa za donoSenje zakljudaka
vezano za provodenje naktivnosti na deminiranju na podrudju Crada Zavidoviii,

- Inicijativa vijeinika Semira Sehiia - lnicijativa za kojom Gradsko vijeie Zavidoviii
traZi od Javnog preduzeia Ceste Federacije Bosne i Hercegovine, kao naleZnog
upravitelja ceste koja prolazi kroz Ulicu ,dr Pinkasa Bandta" i Ulicu ,,Zlarnih ljiljana",
da izvrSi obavezu di5ienja i pranja navedenih ulica koje prolaze koz naS Grad.

- Inicijativa vije6nice Amire HadZi6 - Inicijativa za proglaSenje 5. augusta Danom
zavidovi6ke dijaspore.

- Inicijativa vijeinika Zahida Avdidevi6a (l) - Inicijativa da se sjednice Vije6a
organizuju u Centru za kulturu dok ove vrudine ne produ.

- Vrjednidko pitanje vije6nice Mirele Ba5ii;
- Vijcinidko pitanie vijeinika Semsudin Skejii;
- Viieiniiko pitanje Demira BuljubaSi6a.

Odgovore na postavljena vijeinidka pitanja i inicijative potrebno je dostaviti
predsjedavaju6oj Gradskog vije6a radi uvrStavanja u dnevni red naredne sjednice Gradskog
v i.jeia.

S poStovanjem.
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Datunr: 30.06.2025. godine

PREDMET: Vijeinidka pitanja i inicijative sa 8. sjednice Cradskog vije6a odrZane,

dana 30.06.2025. godine, dostavljaju se.

Na osnovu dtana 167. stav ('l) i dlana l7l. i dlana 171a. stav (1) Poslovnika o radu
(iradskog vijeia Zavidoviii - novi predi56eni tekst (,,SluZbeni glasnik Grada Zavidovi6i", broj:
7122 i 1123), u prilogu akta dostavljamo vijednidka pitanja i lnicijative postavljene na 8

sjednici Gradskog vije6a odrZano.j, dana 30.06.2025. godine:

Amir Mehid
PREDMET: V ije6nidka inicij ativa

,,Na osnovu 6lana 87. i dlana 109. Poslovnika o radu Gradskog vijeda Zavidoviii podnosim

inicijativu za promjenu horizontalne signalizacije na putu Ml7.l u ulici ,,Zlatnih ljiljana" od

mosta na rijeci Gostovii do skretanja za naseljeno mjesto Dolovi kod hotela Bige.
ObrazloZenje:

Na magistralnom putu M17.1 koji prolazi kroz Zavidovi6e, na dijelu od mosta na rijeci
Costovii do skretanja za naseljeno mjesto Dolovi kod hotela Bige, postavljena je horizontalna
signalizaciju u vidu pune linije. Na tom dijelu nalaze se poslovni i stambeni objekti. Kada se

tim obiektima i naseljima dolazi iz smjera Zavidoviia prema Zepdu nije mogu6e zakonski
koristiti skretanje tim poslovnim i stanrbenim objektima zbog postavljene pune linije na

kolovoz-u. U tom podrudju ima oko 20 poslovnih objekata uz samu magistralnu cestu i postoii
oko l5Cl stanrbenih objekata kojr bi za prilaz morali ici do raskrsnice skretanja za nasel.jeno

mjesto l)olovi i tu vrSiti polukruZno okretanje na nepreglednonr i ncsigurnom
terenu jer je iza te raskrsnice velika krivina na dalenosti od oko 50 metara. lscrtavanjem
isprekidane linije, bar ispred ulaza i skretanja u sporedne ulice olakSao bi se pristup objektima i
povecala sigurnost u saobraiaju. Neophodno je uputiti zahtjev nadleZnim federalnim organima
da se postavi nova horizontalna signalizacija a za realizaciju ove inicijative nisu potrebna
fi nansi.iska sredstva."

Asim DZindo
PREDMET: Vijeinidka inicijativa

,,Na osnovu ilana 109. Poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidoviii, u ime Kluba vijeinika
Socijaldemok ratske partije BiH u Cradskom vije6u Zavidovi6i podnosim inicijativu za

planiranje budZetskog transfera u 2026. godini s ciljem omogu6avanja besplatne dlanarine u JU
Gradska bibliotcka Zavidovidr z-a penzionere istudente.
I)oStovani,
S obzirom na sve manji broj korisnika Gradske biblioteke Zavidoviii i opdeniti pad interesa za

ditanje, predlaZem da Grad Zavidoviii u Bud2etu za 2026. godinu planira transfer od 5.000
KM za pokrivanje godi5njih dlanarina za prvih 300 korisnika, i to:
- 100 penzionera
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- 200 studenata

Ova mjera ima za cilj ukloniti finansijsku barijeru za dvije osjetljive grupe i time podstadi
niihovo ukljudivanje u kultumi Zivot zajednice. Program bi provodila JU ,Gradska biblioteka
Zavidoviii"', prema jasno utvrdenim kriterijima.
Zak l.iudak

ZaduLuje se nadleZna sluZba da ovu inicijativu uklju6i u nac( BudZeta za 2026. godinu.
S poStovanjem."

Mirela Ba5id
PREDM E't: Viieinidko pitanje
Cradani naselienih mjesta Ma.idan i Cumrrana, prije nekotiko godina pokenuli su aktivnosti za

izgradnju rasvjete u njihovom naseljenom mjestu i vlastitim sredstvima finansirali izradu
projektne dokumentacije za tu svrhu.
Glavni projekat za izgradnju.lavne rasvjete u naselju Majdan - Gomje Selo i dio Cumurane, u

Mjesnoj zajednici ,,Branioci Grada", izraden je od strane projektantske kuie, CONSTRUCT
PRO.IEKT" d.o.o. Zavidovi6i. ioS u novembru 2022. godine i predat je nadleznoj sluZbi.

Gradani pitaju Sta je udinjeno u vezi s navedenim projektom u prethodnom periodu, dokle su

doSle aktivnosti u vezi s istinr i da lr se u dogledno vrijeme moZe odekivati izgradnia javne

rasvjete u naselju Majdan - Gornje Selo idio Cumurane. u Mjesnoj zajednici ,,Branioci
Grada"?

Sanela Dendid
PREDM EI': Vi.leiniika inicijativa
,,1.\a osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Op6inskog vijeia Zavidovi6i, podnosim vije6nidku
inicijativu za hitno uspostavljanje odvoza komunalnog otpada na lokaciji odmarali5ta -
stadiona RidZali - DZebe.

ObrazloZenje
MjeStani nasetja Rid2ali-DZebe, u julu proSle godine obratili su se tada5enjem gradonadelniku
pisaninr zahtievom za dodjelu kontejnera i rjeSavanju problema odvoza smeia sa odmaraliSta

/stadiona RidZali - DZebe. Nikada nisu dobili odgovor na zahdev. te su priie nekoliko mjeseci.
ponovo. kao Udru2enle gradana "Ridzali DZebe" uputili zahtjev. ova.i put. .lavnont

komunalnor.r'r preduzeiu "Radnik" za postavl.janje kante za otpad na navedenoj lokaciji.
Medutim. do dana5nieg dana nemaju povratnu informaciju ni od navedenog preduzeia.
Stoga, obradaju se nama, Gradskom vije6u Zavidovidi, da im pomognemo u rje5avanju
problema oko odvoza smeia. Naime, Odmarali5te - stadion RidZali DZebe, redovno se koristi
od strane gradana, izletnika iprolaznika, ali trenutno ne postoji kanta za odlaganje otpada. To
dovodi do bacanja otpada u prirodu i naru5avanja distoie i prirodnog ambijenta. Posebno
istrdem da komunalno vozilo JKP "Radnik" vei prolazi tom relacijom, Sto znadi da bi uvodenje
ove lokacije u redovan raspored praZnjenja bito logistidki izvodivo i bez vedih troSkova."

Semsudin Skeji6
PRE DMET: Vijeinidko pitanje

,,Na osnovu dlana 87. i dlana I I6. Poslovnika o radu Gradskog vijeia (novi prediSceni tekst)
S l. gtasnik 7 12022 postav I 1am sljedece V lJ ECN IaKO P ITANJE :

U koioi fazi .je TuZba koju.le Op6ina. sada Grad Zavidoviii pokrenula pr<-rtiv Stedajnog
upravnika sa ciliem za5tite opiinske imovine - zemlji5ta.

ObrazloZenje
Nakon Sto jc stedajni upravnik otpodeo sa prodajom zemljiSta tokom 2019-2020. godine
Opiina je pokenula tuZbu u cilju povrata zemljiSta za koje je smatrala da je u njenom
vlasniStvu. Rijed je o viSe clesetina hiljada m2 u urbanom dijelu grada. Nakon Sto je proces
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usao u zavrsnu fazu tokom 2022. godine neposredno poslije toga Op6ina (tada vei Grad)

odustaje od tuZbe na nadin da Gradonadelnik i Stedajni upravnik uz pismenu saglasnosl

Cradskog pravobranioca sadinjavaju sporazum i dijele zemtjiSte koje je bilo predmet tuZbe.

U tom trenutku postoialaje zabrana uknjiZenja prodatog zemljiSta i prodaje su prestale

Nakon toga po.iavio se umjeSad koji je potencirao preispitivanie sporazuma izmcdu

Gradonadelnika i Stedajnog upravnika.
Da je sav ovaj proces izaSao iz okvira legalnosti potvrdu.ie i dinjenica da je iz PravobranilaStva

upuiena ial6a na vansudsko poravnanje, Sto je u najmanju ruku dudno.

Obzirom da Gradsko vije6e izmedu ostalog direktno odgovara za imovinu u vlasniStvu Grada

traZim odgovor koji jasno defini5e.
-Da lije tuZba povudena?
-Da lije Zalba povudena?
-Da li.je umjeiad odustao od zahdeva za preispitivanje procesa?
-Kakvi su rezultati nakon podnoienia tuZbe, odustajanja od tuZbe i koji su rezultati Zalbe
Pravobran ilaStva?
Na kraju joS jedno pitanje vrlo bitno za imovinu u vlasniStvu Grada-

Medijaci.ja i vansudska nagodba su radene (da li i okondane) u prvoj polovini 2023. godine ali
iz tog proccsa izdvojeno je cca l0% ukupne povrSine koja je bila predmet tuZbe. Rijed je o

atraktivnijim lokacijama koje nisu obuhvaiene medijacijom. Zbog toga je vrlo bitno deflnisaati
konadno r.jeSenje za ovih cca 6000 m2 spomih povrSina. Povoljno rjeSenje za ovih cca 6000 m2
na atraktivnim lokacijama moglo bi imati pozitivan uticaj za okondanje procesa kupovine Vile
Krivaja. Gradski vijednici sa svim ovim informacijama moraju biti upoznati.
Napominjem daje o svemu ovome vodena rasprava na sjednici Gradskog vije6a odrZanoj u
prvoj polovini 2023.godine. Tada Gradsko vije6e nije prihvatilo zakljudke i sve je ostalo
nejasno. Treba znati da je tre6a strana (umjeSad) jasno dala do znanja da je protiv Gradskog
Pravobranioca zbog svega toga podnijela krividnu prijavu.
tlkoliko proces nije okondan do kraja Strudna sluZba Gradonadelnika i Strudna sluZba
Cradskog viieia sa Kolegijem Cradskog vi.ieia morali bi tokom 2025. godine organizirati
raspravu po ovonr pitanju."

Dievad I kanovid
PREDMET: V ijednidka inicijativa
,,Na osnovu ilana 109. Poslovnika o radu Op6inskog vijeia Zavidovici, podnosim vije6nidku
inicijativu kojom traZim da Gradsko vijeie Zavidovidi donese zakljudak kojim se:
l. ZaduLule SIuZba za upravu civilne zaStite Grada Zavidovili da uputi hitan zahtjev prema
Federalnoj upravi civilne zaStite, Centru za uklanjanje mina u BiH (BHMAC) i ostalim
nadleZnim institucijama da Grad Zavidovi6i uvrste u prioritetna podrudja za deminiranje u
2026. godini.
2. Formira radna grupa na nivou Grada Zavidovi6i, koja 6e identifikovati i predloZiti
prioritetne lokacije za deminiranje (uz konsultacije s mjesnim zajednicama i relevantnim
sluZbama).
3, Pokreie kampanja inlornrisanja gradana o prisusrvu minskih polja i opasnosri koju ona
nose. te o nrjeranta samoza5tite.

ObrazloZenje
crad Zavidovidi spada medu teritorijalno ve6e gradove u Bosni iHercegovini, a znadajan dio
prostora i dalje je ugroZen prisustvom minsko-eksplozivnih sredstava i zaostalih minskih polja
iz prethodne agresije. Nazalost, vrlo mali procenat tih podrudja je obitjezen, sto predstavlja
direktnu prijetnju sigumosti grailana, a ujedno onemogu6ava iskoristavanje prirodnih i
privrednih potencijala grada - posebno u sektoru poljoprivrede, Sumarstva i turizma.
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Cilj ove inici.jative je zaStita l.judskih Zivota, stvaranje uslova za razvoj ruralnih podruija, te

otvaranje mogu6nosti 'za odrZivi razvoj grada kroz poljoprivredu, turizam i druge djelatnosti.
Grad Zavidoviii ne smije i dalje biti talac nevidljivih prijetnji iz proSlosti. Vrijeme je da
zajednidki pokrenemo konkretne korake ka sigumijoj buduinost."

Semir 5ehi6
PREDM ET: Vijednidka inicijativa

,,Na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Op6inskog vijeia Zavidovi6i, podnosim
vijeinidku inicijativu kojom Cradsko vijeie Zavidoviii traZi od Javnog preduzeca Ceste
[ederacr.ie Bosne i Hercegovine. kao naleZnog upravitelja ceste koja prolazi kroz tJlicu ,,dr
Pinkasa Bandta" i Ulicu ,,Z.latnih l.jiljana". da izvrSi obavezu diScenja i pranja navedenih ulica
koje prolaze kroz naS Grad.

Usljed hitnim problema i u cilju efikasnosti rje5avanja istog, Inicijativu proslijediti
naleZnom upravitelju ceste, posredstvom zastupnika u Predstavnidkom domu Parlamenta
Federaci.ie Bosne i Hercegovine, Elvira Karajbiia kojije dio vladajuie koalicije na federalnom
nivou vlasti.

0brazloienje
Ulica ,,dr Pinkasa Bandta" i Ulica ,,Zlatnih ljiljana", predstavljaju glavnu saobra6ajnu

komunikaciju u Gradu Zavidovi6i.
Svakodnevno moZemo vidjeti da su iste zapu5tene, kako po pitanju redovnog, tako i

rnvesticionog odrZavanja.
Ulice su zapuStene i praSnlave. a dak ni abrazivni materijal nije uklonjen nakon

zimskog odrZavania, Sto je zasigurno i jedan od uzroka zadepljenja odvoda i oteZanog
saobraiania tom cestom prilikonr jedih padavina.

Krajnje je vrijeme da upravitelj ceste izvrSi svoju obavezu u okviru redovnog
odrzavanja, u Sta spada diS6enje ulica. Obzirom da je rijed o gradskoim ulicama, potrebno je
izvr5iti suho i mokro diSienje.

Prema podacima iz [zvjeStaja o radu i finansijskom poslovanju Javnog komunalnog
preduze6a ,,Radanik" d.o.o. Zavidovidi, isto nailazi na poteSkoce u provoilenju redovnih
poslova koje je obavezno izvrSavati, te nije realno o6ekivati da isto o svom tro3ku vrSi pranje
ulica za dije je odrZavanje nadleino i pla6eno drugo Javno preduzede.

Budu6i da Grad Zavidoviii, ima svog predstavnika u Parlamentu Federacije Bosne i

Hercegovine, gospodina Ehira Karajbi6a, koji je uticajan dlan vladaju6e koalicije, predlaZe se

da se ova inicijativa realizu.ie njegovim posredovanjem sa naleZnim upraviteljem cesta, kako bi
problenr Sto brZe ielikasnijc bio rijeSen."

Amira Hadii6
l'REDM ET: Vijeinidka inicijativa

,,Na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Opdinskog vijeia Zavidovi6i, podnosim inicijativu
za proglaSenle 5. augusta Danom zavidovi6ke dijaspore.

ObrazloZenje
Tokom nedavnog boravka Gradonadelnice i Predsjedavaju6e Gradkog vije6a Zavidoviii u
Wiltzu, u susretu s predstavnicima Zavidoviike dijaspore, nadelno je dogovoreno da Grad
Zavidovidi, 5. augusta lQl-s. godine, organizuje Dan zavidovi6ke dijaspore.
Ideja.ie da ovaj dogadaj bude poslovnog, kulturnog, sportskog i zabavnog karaktera, kao
zajednidki projekt na5e dijaspore i Crada Zavidovi6i.
Kako bi ova.i projekat. prcrastao u trajan i zvanidan dogadaj u kalendaru aktivnosti Gradske
uprave, bit 6e neophodno da Gradsko vijeie donese odluku ko.iom 5. august, proglaSava
Danom zar irJtrr ickc dijasp,rre
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Shodno iznesenom, podnosim inicijativu za proglalenje 5. augusta Danom zavidovi6ke

dilaspore."

Demir Buljuba5i6
PREDMET: Vijeinie ko pitanje

,,Za danas imam jedno vijednidko pitanje. Zasto inicijative iz proslog saziva Gradskog vije6a

nikada nisu doSle na dnevni red. JoS smo ih u proSlom sazivu podnosili, ali evo joS nisu doSle

na red. Molim odgovor u pisanoj formi."

Zahid AvdiEevi6
PREDM ET: Vijeinidka inicijativa

,,Ne znam kako da nazovem, vije6nidko pitanje ili inicijativa. U ovim uslovima se stvamo ne

moze raditi, sjedimo ovdje evo ni pola sara, a vei je vru6e nepodnoSljivo. Predlazem da se

s.jednice organizuju u Centru za kulturu dok ove vru6ine ne produ, ili evo ja 6u rado da vas

primim u Domu mjesne zajednice Kovadi, naSa salaje opremljena. Hvala."

Amira Harliid: ,,Ja nemam viSe prijavljenih tako da prelazimo na usmeni odgovore ako ih
ima. ... Nema znadi, dobro. Prelazimo na odgovore na vije6nidka pitanja postavljena na ranijim
sjednicama. Pitam vijeinicu Amru Jupi6, da li ste zadovoljni odgovorima na VaSa pitanja?"

Amra Jupi6: ,,Nisam stigla proditati."

Amira Hadiid: ,,Dobro, pitat 6u Vas iducu sjednicu ponovo. ... Gospodine Skeji6u, da li ste vi

zadovoljni."
Semsu<lin Skejid: ,,lmam dopunsko pitanje."
PREDMET: Dopunsko pitanje

,,Na aprilskoj sjednici Cradskog vije6a postavio sam vije6nidko pitanje:
Da li nadleZne sluZbe provode aktivnosti neophodne za realizaciju projekta KRUZNI TOK
KRIVAJA?
Obzirom da nikako nisam zadovoljan dinamikom aktivnosti za realizaciju predmetnog projekta
traZim da se odnos nadleZnih suStinski promijeni.
Analiziraju6i odgovor Gradonadelnice na moje pitanje zakljudio sam daje ovaj vrlo vaian
proiekat zanemaren. To najjasnije oslikava odgovor na moje pitanje koji sadrZi podatke Sta je
do sada uradeno, a uradeno je sljede6e:
1.26.12.2024. godine podneSen je zahtjev za uvrStavanje u plan rekonstrukcije i modemizacije
nragistralnih cesta na adresu JP Autoceste FBiH.
2. Na istu adresu proslijeilen je i projekat izgradnje rasksnice na u56u Krivaje.
3. Dostavliena je evidencija o broj u saobra6ajnih nesre6a na predmetnoj lokaciji i njenom
bliZem okruZenj u.

4. Grad Zavidoviii razmatra mogu6nost ukljudivanja u postupak rje5avanja imov inskopravnih
poslova kako bi se ubrzao postupak eksproprijacije i cjelokupna procedura.
Sve to jasno pokazuje da trenutno i vei duZi period nema aktivnosti za realizacrju projekta
KRUZNI-IOK KRIVAJA.
Smatranr da su sazreli uslovi da se ukljudi Gradsko vije6e na nadin da se orgarizuje rasprava
na nekoj od narednih sjednica i donesu konkretni zakljudci."

ZAPISNIK SAEINIO

6
Crad Zavidovi6i, Ulica Mehmed-pak SokoloviCa brc) 9,12220 Zavidovi(i

Telelbn: 032206-7t0 info, faJ(: 032206-706, www,nuduqe, ba, urud./r v,dovr!{Ozr udo v 
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Amir Mehia

Vijeinik u GV Zavidoviii

PredsjedavaiLrcoJ GV Zavrdoviti

Predmet; lnicijativa

Na osnovu alana 87- ialana 109. Poslovnika o radu Gradskog vijeca Zavidoviar podnosim inicijativu 2a

promjenu horizontalne signalizacije na putu M17.1 u ulici Zlatnih ljiljana od mosta na rijeci Gostovia do

skretanja za naseljeno mjesto Dolovi kod hotela Big@

Obrazlo:enje

Na magistralnom putu M17.1 koji prolazi kroz Zavidoviae. na dijelu od mosta na riieci Gostovra do

skretanja za naseljeno mjesto Doiovi kod hotela Big@, postavliena je horizontalma s gnalizaciju u vidu
pune linije. Na tom dijelu nalaze se poslovnr r stambeni objekti. Kada se tim obJektima i naseljima dolazr

iz smjera Zavidoviia prema Zepiu nije moguce rakonskr koristitr skretanje tim poslovnim ' stambenim

objektima zbog postavljene pune linije na kolovozu. U tom podruaju ima oko 20 poslovnih objekata uz

samu magistralnu cestu i postoji oko 150 stambenih oblekata koj-i bi za prilaz morali ici do raskrsnice

skretania za naseljeno miesto Dolovi i tu vriiti polukruino okretanje na nepreglednom i nesigurnom

terenu jer je iza te raskrsnice velika krivina na dalenosti od oko 50 metara. lscrtavanjem isprekrdane

linije, bar ispred ulaza iskretanja u sporedne ulice ola<iao bi se pristup objektirr,a i po,,ecala sigurnost u

saobraiaju. Neophodno je uputiti zahtjev ,rarJleiirir, ,'ederaiirim oreaniri,a da !€ post.rvr r'rova

horizontalna signalizaciia a za realizaciju ove inrcijative nisu potrebna finansi.iska sredstva.

Podnosilac ini( iiative

anir alenti/'/,2/.2

r-727/rrz



BOSNA I HEITCEGOvINA
FEDERA('IJA BOSNE I HERCE(;O\:INII

GRAD ZA\'ID0\ ICI
GRADSKO VIJECE ZAVII)OVICI

n/r. Predsjcdar a.juda

INICI.IATIYA

Na osnovu ilana 109. Poslor,nika o radu Cladskog vijeia Zavidovici. u ime Kluba rijecnika
Soc ijaldenrokratske parti-ie BiH u Gradskonl viieiu Zavidovici podnosiur inici-jativu za planiranje
budZetskog transfem u 2026. godini s ciljem omoguiavania besplalne dlanarine u JU Gradska
biblioteka Zavidovici za penziolere i student.

PoSlovani.

S obzironr na sve nranji broi kolisnika Gradske biblioteke Zavidovi6i iopieniti pad interesa za
ditan_fe, predlaZem da Glad Zavidoviii u BudZetu za 2026. godinu planira transfer od 5.000 KM
a pok vanje godiSnjih tlanarina za pn'ih -j00 korisnika. i to:

. 100 penzioncra

. 200 studena ta

Ova mjela irra za cilj ukloniti linansijsku bar-ijeru za dvi.ie osjetljive glupe i tin,e podstaii
njihovo ukljudivanle u kulturni 2ivot zajednice. Program bi provodilaJU..Gradska biblioteka
Zavidovici". premaiasno utvrdeninr kriterijima.

Zakljuiak

ZaduLuje se nadleZna sluZlra da ovu inicijativu ukl.luti u nacrt Bud2eta za 2026. godinu.

S poito'var.jerl

DP I]iH

,:lsim i)2indo. r ng,el.

GRADSKA ORGANIZACIJA SDP BiI.I ZAVIDOVICI

:-.r :,,: r Adresa: dr. Prnkasa Banta bb
(zBrada,,Stare opiine")
7 2220 Zauidovi(.| , BtH

www.sdp.ba
facebook.conr/sdpbih
facebook.com/sdpbihzavidovici

q0E0A

Sr

Zalidor,iii. i0.6.1025.



DEMOKRATSKE AKCIJE BIH PARTY OF OEMOCRATIC ACTION BIH

OPCINSKI OOBOR ZAVIDOVICI UL.DR.PINKASA BANOTA B.B.

:.: ::a l:r . , r , r.r.. r:ii r ': :
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Mirela Ba5id
- vijednica Stranke demokratske akcije
u Gradskom vije6u Zavidovidi -
Ul. Kulina bana br. 6
72220 ZAYIDOVICI

GRADSKO VIJECE
- n/r predsjedavajude GV-a -

ZAVIDOVICI

PREDMET: Vijednidko pitanje

Gratlani naseljenih mjesta Maj dari i Cumurana, prije nekoliko godina
pokrenuli su aktivnosti za izgradnjr rasvjete u njihovom naseljenom mjestu i
vlastitim sredstvima finansirali izradu proj ekne dokumentacije za tu svrhu.

Glavni projekat za izgradnju javne rasvjete u naselju Majdan Gornje
Selo idio Cumurane, u M.yesnoj zajednici ,,Branioci Grada", izraden j e od strane
projektantske ku6e ,,CONSTRUCT PROJEKT" d.o.o. Zavidoviii, jo5 u
novembru 2022. godine i predatje nadleZnoj sluZbi.

Gradani pitaju Sta je udinjeno u vezi s navedenim proj ektom u
prethodnom periodu, dokle su do5le aktivnosti u vezi s istim i da li se u
dogledno vrijeme moZe odekivati izgradrrja javne rasvjete u naselju Majdan
Gornj e Selo i dio Cumurane, u Mjesnoj zajednici ,,Branioci Grada"?

Zavidoviii, Juni 2025. godine

VIJECNICA U GRADSKOM VIJECU

Mirela B



.-.ii J.]:]. ,:. DEMOKRATSKE ; iiCIJE BIH PARTY OF DEMOCRATIC ACTION BIH

OPCINSKI ODBOR ZAVIDOVICI UL.DR.PINKASA BANDTA B.B.

Teliiax * 357 32 873 970 e-mail: sdazav@brh net ba

Sanela Dendi6
- vijednica Stranke demokratske akcije
u Gradskom vijedu Zavidovidi -

Ul. Alije Izetbegovi6a br. l7
ZAVIDOVICT

GRADSKO VIJECE
- n/r predsjedavajude GV-a -

ZAVIDOVICI

PREDMET: Vijeinidka inicijativa

Na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Op6inskog vije6a Zavidovr1,
podnosim vijeinidku inici jativu za hitno uspostavljanje odvoza komunalnog otpada
na lokaciji odmaraliSta stadionaRidZali-DZebe.

Obrazloi.cnic

MjeStani naselja RidZali DZebe, u julu proSle godine obratili su se

tada5enjern gradonadelniku pisanim zahtjevom za dodjelu kontejnera i rje5avanju
problema odvoza smeda sa odmarali5ta /stadiona RidZali-DZebe. Nikada nisu
dobili odgovor na zahtjev, te su prije nekoliko mjeseci, ponovo, kao UdruZenje
gradana "Ridzali DZebe" uputili zahtj ev, ovaj puta, Javnom komunalnom
preduze6u "Radnik" za postavljanje kante za otpad na navedenoj lokaciji. Medutim,
do dana5njeg dana nemaju povratnu informaciju ni od navedenog preduze6a.

Stoga, obra6aju se nama, Gradskon.r vijecu Zavidoviii, da im pomognemo u
rje5avanju problema oko odvoza sme6a. Naime, OdmaraliSte-stadion RidZali
DZebe, redovno se koristi od strane gradara, izletnika i prolaznika, ali trenutno ne
postoji kanta za odlaganje otpada. To dovodi do bacanja otpada u prirodu i
naruSavanja distoie i prirodnog ambijenta. Posebno istidem da komunalno vozilo
JKP "Radnik" ve6 prolazi tom relacijom, Sto znadi da bi uvodenje ove lokacije u
redovan raspored praiilenja bilo logistidki izvodivo i bez ve6ih tro5kova.

GRADSKA VIJECNICA
Zavidovilr, Juni 2025. godine

Sanela D di6 D



(iradski vile6nik
Semsudin Ske jic
30.06.2025.godine

-STRU.NA SLUZgA CRAOSrcOG VIJECA
-PREDSJEDAVAJUCA GRAI)SKOC VIJI CA

Na osnovu dlana 87. i ilana 1 16. Poslovnika o radu Gradskog vije6a (novi prediSieni tekst) Sl.
glasnik 7 12022 postavljam sljedede VIJECNIaKO PITANJE:
U kojoj fazi je TuZba koju je Opiina, sada Grad Zavidoviii pokrenula protiv Stedajnog
upravnika sa ciljem zaitite opiinske imovine - zemlj iSta.

ObrazloZenjc

Nakon Sto je stedajni upravnik otpodeo sa prodajom zemljiSta tokom 2019-2020. godine
Op6ina .ie pokrenula tuZbu u cilju povrata zemlji5ta za koje je smatrala da je u njenom
vlasni5tvu. Rijed je o vi5e desetina hiljada m2 u urbanom dijelu grada. Nakon Sto je proces
uSao u zavrSnu fazu tokom 2022. godine neposredno poslije toga Opdina (tada ved Grad)
odustaje od tuZbe na nadil da Gradonadelnik i Stedajni upravnik uz pismenu saglasnost
Cradskog pravobranioca sadinjavaju sporzzum i dijele zemljiSte kojeje bilo predmet tuZbe.
U tom trenutku postojala je zabrana uknjiZenja prodatog zemlji5ta i prodaje su prestale.
Nakon toga pojavio se umje5ad koji je potencirao preispitivanje sporazuma izmedu
Gradonadelnika i Stedajnog upravnika.
Daje sav ovaj proces izaiao iz okvira legalnosti potvrduje i dinjenica daje iz PravobranilaStva
upuiena Zalba na vansudsko poravnanje, Sto je u najmanju ruku dudno.
Obzirom da Gradsko vijeie izmeclu ostalog direktno odgovara za imovinu u vlasniStvu Grada
traZim odgovor koji jasno definiSe.
-Da li je tuZba povudena?
-Da Ii je Zalba povudena
-Da li je umjeiad oduslao od zahtjeva za preispitivanje procesa
-Kakvi su rezultati nakon podnoSenja tuzbe. odustajanja od tuZbe i koji su rezultati ialbe
PravobranilaStva

Na kraj u joS jedno pitanje vrlo bitno za imovinu u vlasni5tvu Grada.
Medijacija ivansudska nagodba su radene (da li iokondane) u prvoj polovini 2023. godine ali
iz tog procesa izdvojeno je cca 10%o ukupne povr5ine koja jc bila predmet tuZbe. Rijed je o

Prednret: Vlecniiko pitanje



atraktivnijinr lokacijama koje nisu obuhvaiene medi.lacijom. Zbog toga .je vrlo bitno
definisaati konadno rjesenje za ovih cca 6000 m2 spomih povrSina. Povollno rjeSenje za ovih
cca 6000 m2 na atraktivnirn lokaciiania moglo bi imati pozitivan uticai za okondanje procesa
kupovine Vile Krivaja.
Gradski vijeinici sa svim ovim infbrmacijama moraju hiti upoznati.
Napominjern da je o svemu ovome vodena rasprava na sjednioi Gradskog vijeia odrZanoj u
prvoj polovini 2023.godine.
Tada Gradsko vijeie nije prihvatilo zakljudke i sve je ostalo nejasno. Treba znati da je treia
strana (umjeSad) jasno dala do znanja da.je protiv Gradskog Pravobranioca zbog svega toga
podnijela krividnu prijavu.
Ukoliko proces nije okondan do kraja Strudna sluZba Gradonadelnika i Strudna sluZba
Gradskog vi.ie6a sa Kolegijem Gradskog vijeda morali bi tokom 2025. godine organizirati
raspravu po ovom pitanju.



DEMOKRATSKE BIH PARIY OT DEMOCRAIIC ACIION BIT]

OPCINSKI ODBOR ZAVIDOVICI UL'DR.PINKASA BANDTA B.B.

l)icvad I kanovii
- r,i.icinik Strankc demokratske akciic
u Gradskom vijcfu Zavidovi6i -

\{cdevi6i b.b.
Z,\VIDOVICI

GRADSKO VIJECE,
- nir prcdsjcdavaju(c (i\/-a -

ZA\/IDOVICI

l']Ill;l)MEl-: Vije6nidka inicijativa

Na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Opcinskog viicca Zavidovici,
podnosirn vijecnidku inicijativu kojonr tra7irn cla Gradsko viiccc Zavidovici doncsc

zakljucak kojirn se:

l. 7-aduLulc SluT-ba z-a upravu civilne za5tite Grada Zavidovici da uputi hital
zahljev prema Federalnoj upravi civilne za5titc, Centru za uklanjanjc nrina u BiH
(tllIMAC) i ostalim nadleZnim ir.rstitucijama da Grad Zavidovi6i uvrste u prioritetna
podmdja z-a deminiranje tr 2026. godini.

2. lrormira radna grupa na nivou Grada Zavidovici, koja cc idcntifikovati i

'.'cdloTiti prioritctnc lokacijc: za dcrliniranje (uz konstrltrci.jc s rnjcsniru zajcdnicama
i rclcvantrrim sluZbarna).

3. Pokrccc kaurpanja infornrisanja gradana o pnsustvu rninsl<ih polja i
opaSuosti koju ona nosc, tc o rr-r-jc ra nr a sanroza5titc.

ObrazloZcnjc

Grad Zavidovici spada medu teritorijalno ve6e gradovc u Bosni i Hcrcegovini,
l znadajan dio ptostola i daljc jc ugroTcrr prisusn oln nrinsko-cksplozivnih sredstava
i zaostalih ntinskih pol-ja iz ltrctlroclne aglcsijc. Na2alost. vrlo nrali proccna( tih
podrucja jc obiljcZen, lto predstavljir dircktnu prijetnju sigurnosti gradana, a ujcdno
oncmogu6ava iskori3tavanje prirodnih i privrednih potencijala grada - posebuo u
i.'ktrrrrr ;tol.joprivrcdc. Surnrrs(r'a i ltrrizrrrr.

---l
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Clilj or'c inici.jative.jc zaitita l-iudskih iivotl. stvaranjc uslova za razvo-j rulalnilr
lrodruija, tc otvaranic frosucnosti z.a odri.ivr razvoj -urada kroz poljoprrvlcchr,
turizam i drugc djc lat nosr r.

Grad Zavickx,i6i ne- snrijc i dal.1c biti talirc ncvidljivih prijctnji iz Pr-oiltrsrr.
Vrijeme jc da zajcdnidl<i pokrencr.no konklctne l<orakc ka sigurnijoj budu6rrosti.

S poitolan jcnr

Zavidovidr, Juni 2025. go-linc

(iI{ N I)SKI VI JI.,(]N IK

DZcvad Ikanovic
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Sehi6 dr Semir
- vije6nikStranke demokratske akcije
u Gradskom vije6u Zavidovi6i -

Borovnica b.b.
ZAYIDOVICI

GRADSKO VIJECE
- n/r predsjedavajude GV-a -

ZAVIDOVICI

PREDMET: Vijeinidka inicij ativa

Na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Opiinskog vijeia Zavidoviti,
podnosim vijeinidku inicijativu kojom Gradsko vijede Zavidovili traii od Javnog
preduze6a Ceste Federacije Bosne i Hercegovine, kao naleZnog upravitelja ceste
koja prolazi kroz Ulicu dr Pinkasa Bandta i Ulicu Zlatnih ljiljana, da izvr5i obavezu
diSdenja ipranja navedenih ulica koje prolaze kroz na5 Grad.

Usljed hitnim problema i u cilju efikasnostirjeSavanja istog, Inicijativu
proslijediti naleZnom upravitelju ceste, posredstvom zastupnika u Predstavnidkom
domu Parlamenta Federacije Bosne i Hercegovine, Elvira Karajbi6a koji je dio
vladaju6e koalicije na federalnom nivou vlasti.

Obrazloi,enje

Ulica dr Pinkasa Bandta i Ulica Zlatnlh ljiljana, predstavljaju glavnu
saobra6ajnu komunikaciju u Gradu Zavidovili.

Svakodnevno moZemo vidjeti da su iste zapuStene, kako po pitanju
redovnog, tako i investicionog odrZavanja.

Ulice su zapu5tene i pra5njave, a dak ni abrazivni materijal nije uklonjen
nakon zimskog odrLavanja, Sto je zasigumo i jedan od uzroka zatepljenja odvoda i
oteZanog saobra6anja tom cestom prilikom jedih padavina.

Krajnje je vrijeme da upravitelj ceste izvr5i svoju obavezu u okviru redovnog
odrLav anja, u Sta spada di56enje ulica. Obzirom da je rijed o gradskoim ulicama,
potrebno je izvrSiti suho i mokro di5ienje.

SIRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE BIII PARTY OF DEMOCRATIC ACTION BIH

opCtNsKt oDBoR zAvrDovrcr uL.oR.ptNXASA BANora B.B.

Tel/ia/ + 387 32 878 9708 nretil sdazav@brh nel ba



' Prema podacima iz lzvjgitaja o radu i finansijskom poslovanju Javnog
komunalnog preduzeca ,,Radanik" d.o.o. Zavidovi6i, isto nallazi na poteSkoie u
provodenju redovnih poslova koje je obavezno izvr5avati, te nije realno odekivati
da isto o svom troiku vrSi pranje ulica za dije je odrZavanje nadleZno i pla6eno
drugo Javno preduzece.

Budu6i da Grad Zavidovi1, ima svog predstavnika u Parlamentu Federacije
Bosne i Hercegovine, gospodina Elvira Karajbica, koji je uticajan dlan vladajuie
koalicije, predlaZe se da se ova inicijativa realizuje njegovim posredovanjem sa

naleZnim upraviteljem cesta, kako bi problem Sto brZe i efikasnije bio rije5en.

S po5tovanjem.

Zavidoviii,Juni2025. godine

GRADSKI VIJECNIK

Sehic dr Semir



IIadZi6 dr Amira, spec. dijagnostitke radiologije
flrcdsjedavajuda Gradskog vijcda Zavidovidi
Ul. Safvet-bega Ba5agida, lamela II/7
72220 ZAVIDOVICI

GRADSKO VIJECE
ZAVIDOVICI

PREDME'I: Vijecnidka inicijativa

Na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Opdinskog vijeia Zavidovili,
podnosim inicijativu za progla5enje 5. augusta Danom zavidovi6ke dijaspore.

Obrazl oZenje

Tokom nedavnog boravka Gradonadelnice i Predsjedavaju6e Gradkog vije6a
Zavidovif u Wiltzu, u susretu s predstavnicima Zavidovieke dijaspore, nadelno je
dogovoreno da Grad Zavidoviti, 5. augusta 2025. godine, organizuje Dan
zavidovi6ke dijaspore.

Ideja je da ovaj dogatlaj bude poslovnog, kultumog, sportskog i zabavnog
karaktera, kao zajednicki projekt na5e dijaspore i Grada Zavidovili.

Kako bi ovaj projekat, prerastao u trajan i zvanidan dogaCaj u kalendaru
aktivnosti Gradske uprave, bit 6e neophodno da Gradsko vije6e donese odluku
kojom 5. august, progla5ava Danom zavidovi6ke dijaspore.

Shodno iznesenom, podnosim inicijativu za progla5enje 5. augusta Danom
zavidovi6ke dijaspore.

Zavidovifl, Juni 2025. godrne

PODNOSITELJICA

H a,s ec. dijagnostidke radiologije



Gradski vijecnik
Semsudin Skcj it
3 0.06.202 5.godine

-STRU.NA SLUZBA GRADSKOG VIJECA
-PREDS.IEDAVA.IUCA CRADSKOG VIJIICA

Predmet: Dopunsko vijeinidko pitanje

Na aprilskoj sjednici Gradskog vijeia postavio sam vijecnidko pitanje:
Da li nadleZne sluZbe provode aktivnosti neophodne za realizaclju projekta KRUZNI TOK
KRIVAJA?
Obzirom da nikako nisam zadovoljan dinamikom aktivnosti za realizaclju predmetnog
projekta traZim da se odnos nadleZnih su5tinski promijeni.
Analizirajuii odgovor Gradonadelnice na moje pitanje zakljudio sam da je ovaj vrlo vaian
projekat zanemaren. To najjasnile oslikava odgovor na moje pitanje koji sadrZi podatke Sta je
do sada uradeno, a uradeno je sljedeie:

1. 26.1,2.7021. godine podne5en je zahtjev za uvrStavanje u plan rekonstrukcije i
modemizacije magistralnih cesta na adresu JP Autoceste FBiH

2. Na istu adresu proslijetlenie i proiekat izgradnje raskrsnice na u56u Krivaje
3. Dostavljenaje evidencija o broju saobraiajnih nesre6a na predmetnoj lokaciji i njenom

bliZem okruZenj u
4. Grad Zavidovitt ruzrnafta moguinost ukljudivania u postupak geSavanja imovinsko-

pravnih poslova kako bi se ubrzao postupak eksproprijacije i cjclokupna procedura.

Sve to jasno pokazuje da trenutno i vei duZi period nema aktivnosti za realizaciju projekta
KRUZNI TOK KRIVAJA.
Smatram da su sazreli uslovi da se ukljudi Gradsko vijc6e na nadin da se organizuje rasprava
na nekoj od narednih sjednica i donesu konkretni zakljudci.

( tv,oLttL


